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MELONGATANS SAMFÄLLIGHET  PROTOKOLL 5 
 
Art Styrelsemöte 
 
Plats Melongatan 3 Förskola 
 
Tid 2022-04-27 
 
Närvarande:  Roger Skymne   

Daniel Adler   
 Nils Hansson 
 Åsa Hagser 

Mattias Näslund 
Tommy Larsson 
Klas Olsson 

 

Möte med kvartersombud 
Alla kvartersombud var närvarande. 

1000-kronan, styrelsen informerade om att varje by kan nyttja 1000 kronor per år för att 

snygga till i sin by, tex genom att köpa blommor eller liknande till planteringar. Man får 

tillbaka pengar genom att lämna kvitto till styrelsen. Byarna kan föreslå dyrare inköp ocksp 

men man behöver då få ok från styrelsen. 

Nya moloker fungerar bra, inga larm om felsläng och inga klagomål på att vi har nycklar. 

Bra om kvartersombuden informerar styrelsen om nya boende i deras byar. 

Fix med utbyte av sand i by 4. Martin Lindell ska stämma av detta med Roger. 

Även fritt att ta sand ur sandlådor om man behöver till trädgårdar. 

Molokerna 
Tommy beställer nya skyltar med vad man får slänga i våra moloker. 

 

OpenInfra 
Bredband grävning info, kommande vecka planeringsmöte. Färdiggrävt under maj månad är 

planen. Driftsättning i juni. Fram tills allt är i ordning så har Tommy ett kort möte varje vecka 

med OpenInfra. 

Informationskanaler 
Vi samlar in mailadresser till medlemmar så vi har ett effektivare och snabbare sätt att 

kommunicera med våra medlemmar. Detta kommer göras i samband med årsstämman. 
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Elbilsladdning 
Laddenkät genomgången och de boende var över lag positiva till laddning. Nästa steg är att 

föreslå en konkret lösning och få årsstämmans ok på att ansöka om ändring i 

anläggningsbeslutet. Det inkom många synpunkter från boende som hellre ville ha laddning i 

sina garage. Styrelsen tar hänsyn till detta och fortsätter att utreda även en sådan lösning, 

kanske kombinerat med laddplatser ute på parkeringen. 

 

Värmepumpar till garagen 
Vi fortsätter utredningen på hur vi kan sänka våra kostnader för uppvärmning av garagen. 

Cirka 35-50% besparing på elräkningen om vi installerar luftvärmepumpar. Vi siktar 

fortfarande på att ersätta elfläktar med värmepumpar eftersom de vi har går sönder behöver 

bytas ut. 

 

Blommor till städdag 
Mattias fixar med hjälp av Nisse blommor till städdagen torsdagen den 19e maj 2022, 

klockan 18:00. 

 

Välkomsthälsning 
Åsa har gått igenom välkomsthälsning och trivselregler samt uppdaterat med länkar i stället. 

Mycket bra! Styrelsen läser igenom innan nästa möte. 

 

Nästa möte 24/5 - Tisdag vecka 21 19:00 Åsa fixar fika. 

  

 

Vid protokollet 
 
 
 
Klas Olsson 
  
Justerat 
 
 
Roger Skymne  
 

 

 


